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OR-BRZ.0002.5.2018.AM 

 

 Protokół Nr V/18 

z V sesji Rady Powiatu w Koszalinie  

w dniu 19 grudnia 2018 roku 

 

1. Otwarcie obrad.  

 

W siedzibie Starostwa Powiatowego w Koszalinie ul. Racławicka 13, w sali 

konferencyjnej nr 409 o godzinie 11.00 Przewodniczący Rady Zbigniew 

Tomasz Grabarek otworzył sesję słowami: „Otwieram obrady V sesji Rady 

Powiatu w Koszalinie.”.    

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przypomniał, że 

obrady Rady Powiatu są transmitowane. W związku z powyższym każda 

osoba zabierająca głos powinna mówić do mikrofonu, ponieważ w innym 

przypadku nie jest słyszana przez osoby, które transmisję z obrad 

odbierają.  

   

2.  Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w obradach uczestniczy zgodnie z listą obecności 19 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 19 radnych stanowi kworum  

i oznacza, że Rada posiada zdolność do podejmowania prawomocnych 

uchwał w sprawach objętych porządkiem obrad.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek powitał gości 

przybyłych na V sesję Rady Powiatu w Koszalinie, dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Powiatu, lokalne media, Zarząd Powiatu w Koszalinie, 

Skarbnika Powiatu oraz Sekretarza Powiatu.  

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

razem z materiałami radni otrzymali porządek obrad, a następnie zwrócił 

się z zapytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian do przedłożonego 

porządku obrad?  

 

Starota Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz zwrócił się z prośbą  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska 

Grupa Działania.  W/w dodał, że w tej sprawie głos odda Pani Agnieszce 

Orczyńskiej.   

 

Radca Prawny Agnieszka Orczyńska poinformowała, że: „Szanowni 

Państwo na ostatniej sesji procedowali Państwo uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska 

Grupa Działania. Organ nadzoru miał pewne zastrzeżenia co do takiego a 

nie innego sformułowania tego zapisu. W dalszym ciągu Pan Starosta 

podtrzymuje tutaj, to by Pan Wicestarosta reprezentował Powiat w tej 

Grupie. Natomiast my musimy dokonać korekty dotyczącej samego 

sformułowania polegającej na tym, że Powiat Koszaliński reprezentuje 

Starosta lub osoba przez niego upoważniona. Wynika to wprost  ze statutu 

tego Stowarzyszenia, że reprezentuje Starosta bądź upoważniona przez 
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niego osoba. Wzór pełnomocnictwa jest już przygotowany. Państwo 

macie to pełnomocnictwo do projektu uchwały.”. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady.  W/w zaproponował, by 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/63/15 z dnia 25 czerwca 

2015 r. w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska 

Grupa Działania dodać po pkt 29 jako pkt 29a, a następnie zwrócił się do 

radnych z zapytaniem, czy są uwagi do ustalenia takiego porządku obrad?   

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek wobec braku uwag, 

zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu Powiatu Koszalińskiego, poddał pod 

głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad.   

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych.  

Wynik głosowania: 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” - 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie wprowadziła 

zmiany do porządku obrad. Protokół z wyniku głosowania stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:    

1. Otwarcie obrad.     

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie porządku obrad.      
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4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

22 listopada 2018 r.   

5. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

22 listopada 2018 r.   

6. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

28 listopada 2018 r.   

7. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

6 grudnia 2018 r.   

8. Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie między sesjami. 

9. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z I sesji. 

10. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z II sesji. 

11. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z III sesji. 

12. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z IV sesji. 

13. Wystąpienia obywatelskie.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu  

w Koszalinie.   

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Koszalinie. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Koszalinie. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

ds. Budżetu Rady Powiatu w Koszalinie. 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa Rady Powiatu w Koszalinie. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu  

w Koszalinie na 2019 r.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Koszalińskiego na rok 2019.   

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 2019 – 2027. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2018 r.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na 

lata 2018 – 2026. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z końcem roku budżetowego 2018 oraz określenie 

ostatecznego terminu dokonania tych wydatków. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Mielno w roku 2018. 

26. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich 

realizację na rok 2018. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji 

rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej na 

terenie powiatu koszalińskiego. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2019 r. wysokości opłat za 

usunięcie pojazdów z drogi i przechowywanie usuniętych pojazdów na 

parkingu strzeżonym. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2019 r. wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających  

z obszaru wodnego.   
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29a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/63/15 z dnia  

25 czerwca 2015 r w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 

Środkowopomorska Grupa Działania. 

30. Zapytania i interpelacje radnych. 

31. Sprawy organizacyjne. 

32. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

33. Wnioski i oświadczenia radnych.  

34. Zamknięcie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

22 listopada 2018 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że radni 

otrzymali protokół z I, II, III i IV sesji razem z materiałami na sesję. W/w 

dodał, że protokoły były dostępne w Biurze Rady Powiatu, jak również 

został wyłożone do wglądu przed sesją, a następnie zwrócił się  

z zapytaniem, czy są uwagi do przedmiotowych protokołów?  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek 

poddał pod głosowanie protokół z I sesji Rady Powiatu w dniu 22 listopada 

2018 r.  

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych.  

Wyniki głosowania: 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” - 0 
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Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie przyjęła protokół z I sesji Rady 

Powiatu w Koszalinie z dnia 22 listopada 2018 r. Wynik głosowania 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

5. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

22 listopada 2018 r.  

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z II sesji Rady Powiatu z dnia  

22 listopada 2018 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji Rady 

Powiatu z dnia 22 listopada 2018 r.  

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych.  

Wyniki głosowania: 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” - 0 

 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie przyjęła protokół z II sesji Rady 

Powiatu w Koszalinie z dnia 22 listopada 2018 r. Wynik głosowania  

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

6. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

28 listopada 2018 r.  

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z III sesji Rady Powiatu z dnia  

28 listopada 2018 r.  
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Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji Rady 

Powiatu z dnia 28 listopada 2018 r.  

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych.  

Wyniki głosowania: 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” - 0 

 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie przyjęła protokół z III sesji Rady 

Powiatu w Koszalinie z dnia 28 listopada 2018 r. Wynik głosowania  

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

7. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

6 grudnia 2018 r.  

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z IV sesji Rady Powiatu z dnia  

6 grudnia 2018 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z IV sesji Rady 

Powiatu z dnia 6 grudnia 2018 r.  

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych.  

Wyniki głosowania: 

- „za” – 18 radnych, 

- „przeciw” – 0, 
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- „wstrzymało się” - 1 

 

Rada Powiatu w Koszalinie przyjęła protokół z IV sesji Rady Powiatu  

w Koszalinie z dnia 6 grudnia 2018 r. przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

8. Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie między 

sesjami.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w materiałach na sesję Rada otrzymała sprawozdanie Starosty z działania 

Zarządu w okresie między sesjami, a następnie zwrócił się z zapytaniem, 

czy są uwagi lub pytania do sprawozdania? 

 

Rada Powiatu w Koszalinie, bez uwag i zapytań, przyjęła sprawozdanie 

Starosty z działania Zarządu w okresie między sesjami, stanowiące 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.   

 

9. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych 

do wykonania Zarządowi z I sesji. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w materiałach radni otrzymali sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał 

Rady powierzonych do wykonania Zarządowi z I sesji, a następnie zwrócił 

się z zapytaniem, czy są uwagi lub pytania w tej sprawie? 
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Rada Powiatu w Koszalinie, bez uwag i pytań, przyjęła sprawozdanie 

Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania 

Zarządowi z I sesji, stanowiące załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.   

 

10. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych 

do wykonania Zarządowi z II sesji. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się  

z zapytaniem, czy są uwagi lub zapytania do przedmiotowego 

sprawozdania? 

 

Rada Powiatu w Koszalinie, bez uwag i pytań, przyjęła sprawozdanie 

Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania 

Zarządowi z II sesji, stanowiące załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.   

 

 

11. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych 

do wykonania Zarządowi z III sesji. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się  

z zapytaniem, czy są uwagi lub zapytania do przedmiotowego 

sprawozdania? 

 

Rada Powiatu w Koszalinie, bez uwag i pytań, przyjęła sprawozdanie 

Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania 

Zarządowi z III sesji, stanowiące załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.   
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12. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych 

do wykonania Zarządowi z IV sesji. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się  

z zapytaniem, czy są uwagi lub zapytania do przedmiotowego 

sprawozdania? 

 

Rada Powiatu w Koszalinie, bez uwag i pytań, przyjęła sprawozdanie 

Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania 

Zarządowi z IV sesji, stanowiące załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu.   

 

13. Wystąpienia obywatelskie.  

 

W ramach wystąpień obywatelskich nikt z obecnych na sali nie wyraził woli 

zabrania głosu.  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu  

w Koszalinie 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Zarząd Powiatu, stosownie do treści art. 27 ust. 3 ustawy o samorządzie 

powiatowym, wybierany jest przez Radę, na wniosek starosty, zwykłą  

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 

Rady, w głosowaniu tajnym. W/w dodał, że zanim jednak odbędzie się  

głosowanie, Rada Powiatu winna wybrać Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru członka Zarządu 

Powiatu. Następnie poprosił przewodniczących klubów radnych  

o zgłaszanie kandydatów do składu 4 – osobowej  Komisji Skrutacyjnej 
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dodając, że osoby kandydujące w wyborach na w/w funkcję nie mogą 

wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej.  

 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer do składu Komisji 

Skrutacyjnej zgłosił Radną Agnieszkę Iwonę Ławrynowicz, która wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Marek Paweł Gil do składu Komisji Skrutacyjnej zgłosił Radnego 

Wiesława Lebiodę, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Ryszard Jan Sobczyński do składu Komisji Skrutacyjnej zgłosił 

Radną Halinę Zofię Sztreję, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer do składu Komisji 

Skrutacyjnej zgłosił Radną Elżbietę Góral, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się do radnych 

z zapytaniem, czy są uwagi do proponowanego składu Komisji 

Skrutacyjnej? Radni nie wnieśli uwag.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej  

w zaproponowanym składzie. 

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych.  

Wyniki głosowania: 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymało się” - 0 
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Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie powołała Komisję Skrutacyjną 

do przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru członka 

Zarządu Powiatu w Koszalinie. Wynik głosowania radnych stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek ogłosił przerwę na 

czas ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej, w tym wyboru 

przewodniczącego Komisji spośród jej członków.  

Po przerwie Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek  wznowił 

obrady V sesji Rady Powiatu w Koszalinie. Na salę obrad powróciło 19. 

radnych. Rada Powiatu w Koszalinie obraduje w pełnym składzie.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Halina Zofia Sztreja 

odczytała treść protokołu w sprawie ukonstytuowania się Komisji. Protokół 

Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poprosił Starostę   

Koszalińskiego Mariana Hermanowicza o zgłoszenie i rekomendację 

kandydata na członka  Zarządu Powiatu w Koszalinie.  

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz: „Proszę Państwa 

Zarząd musi być pięcioosobowy. Mamy ostateczny termin, żeby uzupełnić 

skład Zarządu. I moja propozycja jest taka, chciałbym zachować tę naszą 

zasadę, którą proponowałem Państwu na I sesji wybierając cały Zarząd, 

aby z każdego okręgu wyborczego członkiem Zarządu był jego 

reprezentant. I chciałbym tą zasadę utrzymać. Akurat tak się stało, że jest 

to wolne miejsce dla gminy i okręgu bobolickiego i moja propozycja jest 

taka, aby można było Pana Jana Mokrzyckiego wybrać na członka 

Zarządu obecnej kadencji.”.   
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Radny Jan Henryk Mokrzycki wyraził zgodę na kandydowanie na członka 

Zarządu Powiatu w Koszalinie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poprosił Komisję 

Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania, ogłaszając na ten czas 

przerwę. Po powrocie Komisji Skrutacyjnej Przewodniczący Rady wznowił 

obrady. Po przerwie na salę obrad powrócili wszyscy radni – 19. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poprosił  

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o poinformowanie o zasadach 

głosowania w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Koszalinie.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Halina Zofia Sztreja: „Szanowni 

Państwo, każdy radny otrzymuje jedną kartę z nazwiskiem jednego 

kandydata. Bardzo proszę o zaznaczenie tylko w jednym miejscu znakiem 

„x” – „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. Za chwilę pokażę Państwu urnę, 

że jest pusta i poproszę Państwa o zgodne z listą podchodzenie  

i oddawanie swojego głosu.”  

 

Radni po dokonaniu skreśleń na karcie do głosowania podchodzili kolejno, 

wyczytani na podstawie listy obecności przez Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej Radną Halinę Zofię Sztreję, w celu wrzucenia karty do urny. 

Następnie Komisja Skrutacyjna udała się do oddzielnego pomieszczenia 

w celu przeliczenia głosów.  

Na ten czas Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek ogłosił 

przerwę. Po powrocie Komisji Skrutacyjnej na salę obrad Przewodniczący 

Rady wznowił obrady V sesji Rady Powiatu w Koszalinie. Po przerwie na 

salę obrad powrócili wszyscy radni - 19.   
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Zofia Halina Sztreja odczytała 

protokół z prac Komisji Skrutacyjnej informując, że:   

1. Na ustawowy skład Rady Powiatu w Koszalinie, tj. 19. radnych, 

obecnych w czasie tajnego głosowania było 19 radnych. 

2. Na kandydata na członka Zarządu Powiatu w Koszalinie Jana 

Henryka Mokrzyckiego Komisja Skrutacyjna wydała radnym  

19 kart do głosowania.  

3. Z urny Komisja Skrutacyjna wyjęła 19 kart do głosowania.  

1) Liczba kart nieważnych - „ 0   ” 

2) Liczba głosów nieważnych - „ 0 ” 

3) Liczba głosów ważnych - „ 19  ” 

4) Liczba otrzymanych głosów przez kandydata:  

„za” -   16,   „przeciw” -   1,    „wstrzymuję się” -   2 

4. Na wniosek Starosty Koszalińskiego, w wyniku tajnego głosowania, 

zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady, na członka Zarządu Powiatu w Koszalinie 

wybrany został Radny Jan Henryk Mokrzycki. 

5. Podczas głosowania nie zaszły okoliczności, które mogły mieć 

wpływ na ważność głosowania.   

Protokół z prac Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek podziękował 

przewodniczącej i całej Komisji Skrutacyjnej za sprawne i kompetentne 

przeprowadzenie tajnego głosowania. Powitał również przybyłych w tym 

czasie przedstawicieli mediów. Następnie stwierdził, że Rada Powiatu  

w Koszalinie  podjęła uchwałę w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu 
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w Koszalinie wybierając na członka Zarządu Powiatu Pana Jana Henryka 

Mokrzyckiego. Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek 

pogratulował Radnemu Janowi Henrykowi Mokrzyckiemu wyboru na tę 

funkcję.  

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Koszalinie. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że do 

Przewodniczącego Rady w dniu 6 grudnia 2018 r. wpłynęło pismo 

Radnego Jana Henryka Mokrzyckiego o rezygnacji z członkostwa  

w Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (pismo 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). W/w dodał, że wobec 

powyższego niezbędny jest wybór nowego członka do składu Komisji 

Rewizyjnej na funkcję Wiceprzewodniczącego w miejsce Radnego 

Mokrzyckiego. Ponadto przypomniał, że: 

1) zgodnie z § 39 ust. 2 Statutu Powiatu Koszalińskiego w skład Komisji 

Rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 

klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje Przewodniczącego 

lub Wiceprzewodniczącego Rady, oraz będących członkami 

Zarządu, 

2) w świetle § 47 ust. 6 Statutu radny może być członkiem nie więcej 

niż 2 komisji stałych, a przewodniczącym tylko 1 komisji stałej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poprosił  

o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Koszalinie. 
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Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłosił Radnego Krzysztofa 

Orlikowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się do radnych 

z zapytaniem, czy są inne zgłoszenia kandydatów? Inny kandydatów nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek stwierdził 

zamknięcie listy kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania nad projektem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Koszalinie.  

 

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 15 radnych, 

- „przeciw” – 2, 

- „wstrzymuję się” – 2 

 

Rada Powiatu w Koszalinie większością głosów podjęła uchwałę  

Nr V/19/18 w dniu 19 grudnia 2018 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Koszalinie. W/w uchwała 

wraz z protokołem z wyników głosowania stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu.    
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16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Koszalinie 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

w Koszalinie. 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer, w imieniu Klubu 

Radnych „PSL”, na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Koszalinie zgłosił Radnego Krzysztofa Orlikowskiego, który 

wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się do radnych 

z zapytaniem, czy są inne kandydatury? Innych kandydatów nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek stwierdził 

zamknięcie listy kandydatów na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

i przeprowadził procedurę głosowania nad projektem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji  Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Powiatu w Koszalinie.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 14 radnych, 

- „przeciw” – 3, 

- „wstrzymuję się” – 2 

Rada Powiatu w Koszalinie większością głosów podjęła uchwałę  

Nr V/20/18 w dniu 19 grudnia 2018 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Powiatu w Koszalinie. 
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W/w uchwała wraz z protokołem z wyników głosowania stanowi załącznik 

nr 18 do niniejszego protokołu.    

 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji ds. Budżetu Rady Powiatu w Koszalinie. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że do 

Przewodniczącego Rady w dniu 5 grudnia 2018 r. wpłynęło pismo 

Radnego Krzysztofa Orlikowskiego o rezygnacji z członkostwa w Komisji 

ds. Budżetu oraz Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa (pismo 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu).  W/w dodał, że wobec 

powyższego niezbędny jest wybór nowego członka do składu obu Komisji, 

a następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów na członka Komisji  

ds. Budżetu.   

 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer, w imieniu Klubu 

Radnych „PSL”, na członka Komisji ds. Budżetu zgłosił Radnego Jana 

Henryka Mokrzyckiego, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się do radnych 

z zapytaniem, czy są inne kandydatury? Innych kandydatów nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek stwierdził 

zamknięcie listy kandydatów na członka Komisji ds. Budżetu  

i przeprowadził procedurę głosowania nad projektem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji ds. Budżetu   Rady 

Powiatu w Koszalinie.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
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- „za” – 16 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 3 

Rada Powiatu w Koszalinie większością głosów podjęła uchwałę  

Nr V/21/18 w dniu 19 grudnia 2018 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 

powołania Komisji ds. Budżetu  Rady Powiatu w Koszalinie. W/w uchwała 

wraz z protokołem z wyników głosowania stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu.   

  

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa Rady Powiatu  

w Koszalinie 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na członka Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa 

Rady Powiatu w Koszalinie. 

 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer, w imieniu Klubu 

Radnych „PSL”, na członka Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa  

Rady Powiatu w Koszalinie zgłosił Radnego Jana Henryka Mokrzyckiego, 

który wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się do radnych 

z zapytaniem, czy są inne kandydatury? Innych kandydatów nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek stwierdził 

zamknięcie listy kandydatów na członka Komisji ds. Infrastruktury, 
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Rozwoju i Rolnictwa. Następnie poinformował, że Radny Krzysztof 

Orlikowski w Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa, przed 

złożoną rezygnacją, pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji i poprosił  

o zgłaszanie kandydatów spośród członków Komisji na 

Przewodniczącego Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek dodał, że w składzie 

Komisji są:  

1) Członek – Radny Kamil Sebastian Jesionowski, 

2) Członek – Radny Henryk Kuriata, 

3) Członek – Radny Ryszard Jan Sobczyński, 

4) Członek – Radny  Bartłomiej  Wilk, 

5) Członek – Radny Jan Henryk Mokrzycki.  

 

Radna Joanna Marzena Czerwińska: „Panie Przewodniczący, ja 

przepraszam głosowanie za Panem Janem Mokrzyckim, jako członkiem 

Komisji powinno być w tej chwili, a się nie odbyło. Pytanie, czy musi być 

teraz czy dopiero później? Pytam dlatego, że dotychczas głosowaliśmy 

każdą jedną kandydaturę.”  

 

Radca Prawny Starostwa Agnieszka Orczyńska: „(…). Tu jest jedna 

kandydatura.”  

Radna Joanna Marzena Czerwińska: „Poprzednim razem też była jedna 

kandydatura i każdą jedną głosowaliśmy.”  

Radny Marek Paweł Gil: „Rozumiem, że teraz będziemy głosowali członka 

Komisji i Przewodniczącego Komisji razem, w jednej uchwale?”.  

 

Radca Prawny Starostwa Agnieszka Orczyńska poinformowała, że tak, bo 

jeżeli zgłoszona jest jedna kandydatura na członka Komisji i jedna na 
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Przewodniczącego Komisji, to można zagłosować w jednej uchwale. W/w 

dodała również, że: „Natomiast, jeżeli Pani Radna wyraża taką chęć, żeby 

to było rozbite głosowanie, oddzielnie na członka Komisji i oddzielnie na 

przewodniczącego i później nad całą uchwałą, to też możemy taką 

procedurę przeprowadzić.” 

Radna Joanna Marzena Czerwińska stwierdziła, że nie ma takiej potrzeby.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek ponowił prośbę  

o zgłaszanie kandydatów, spośród członków Komisji, na 

Przewodniczącego Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa. 

Następnie W/w zarekomendował Radnego Henryka Kuriatę na 

Przewodniczącego Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa 

informując, że: „Pan Henryk Kuriata jest wieloletnim radnym Powiatu 

Koszalińskiego, byłym członkiem Zarządu, byłym Wiceprzewodniczącym 

Rady, z dużym doświadczeniem samorządowym i z dużą znajomością 

problemów infrastruktury, rozwoju i rolnictwa naszego Powiatu.”. 

Radny Henryk Kuriata wyraził zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa Rady 

Powiatu w Koszalinie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się  

z zapytaniem, czy są jeszcze inne kandydatury? Innych kandydatów nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zamknął 

listę kandydatów i stwierdził, że Radny Henryk Kuriata został wskazany 

na Przewodniczącego Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa. 

Następnie odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa Rady Powiatu  

w Koszalinie i przeprowadził procedurę głosowania.    
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Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/22/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 

Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa Rady Powiatu w Koszalinie. 

W/w uchwała wraz z protokołem z wyników głosowania stanowi załącznik 

nr 21 do niniejszego protokołu.   

  

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady 

Powiatu w Koszalinie na 2019 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

zgodnie z § 16 ust. 1 Statutu Powiatu Koszalińskiego Rada działa zgodnie 

z uchwalonym rocznym planem pracy, jak również, że w materiałach na 

sesję radni otrzymali projekt tej uchwały. W/w dodał, że do projektu 

uchwały pozytywne opinie wydały: Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji, Komisja ds. Budżetu, Komisja ds. Społecznych,  

Komisja ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa. Następnie zwrócił się  

z zapytaniem, czy są uwagi do projektu uchwały w sprawie ustalenia planu 

pracy Rady Powiatu w Koszalinie na 2019 r.? Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania.    

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych.  
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Wyniki głosowania:  

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/23/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu 

w Koszalinie na 2019 r. W/w uchwała wraz z protokołem z wyników 

głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.   

 

PRZERWA W OBRADACH: 

O godzinie 1200 Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek ogłosił 

10 – minutową przerwę w obradach Rady.  

WZNOWIENIE OBRAD: 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek, o godzinie 1212 

wznowił obrady Rady Powiatu w Koszalinie. Na salę obrad powrócili 

wszyscy radni. Rada Powiatu obraduje w składzie 19 radnych.    

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Koszalińskiego na rok 2019 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że radni 

już na I sesji otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Koszalińskiego na rok 2019 oraz, że wszystkie Komisje stałe Rady 

wydały pozytywną opinię do tego projektu uchwały. Ponadto W/w dodał, że 
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Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Zespół 

Zamiejscowy w Koszalinie w dniu 29 listopada 2018 r. pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały, jak również możliwość sfinansowania deficytu 

budżetu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Koszalińskiego na 2019 r.  

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz poinformował, że 

przed jego wystąpieniem chciałby, aby Skarbnik Powiatu Agnieszka 

Kowalska przedstawiła autopoprawkę do budżetu Powiatu na 2019 r.   

Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska: „W wyniku działań 

opiniodawczych nad prawidłowością projektu uchwały Rady Powiatu  

w Koszalinie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koszalińskiego na 

rok 2019 Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię, ale 

zaleciła o uzupełnienie zapisu § 9 o dodatkowy punkt, tj. pkt 3 w brzmieniu: 

„Planowanego deficytu Powiatu do kwoty 7.700.000 zł.”. Następnie W/w 

odczytała brzmienie treści § 9 po wniesieniu autopoprawki: „§ 9. Ustala 

się limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz 

emitowanych papierów wartościowych na pokrycie występującego  

w ciągu roku:   

1) przejściowego deficytu budżetu powiatu do kwoty – 2.000.000 zł; 

2) spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu wyemitowanych 

obligacji do kwoty - 2.000.000 zł; 

3) planowanego deficytu budżetu powiatu do kwoty 7.700.000 zł.”. 

i poinformowała, że: „To jest konsekwencja tego jaki deficyt jest 

planowany w paragrafie wcześniejszym uchwały, tj. w § 3.”.  

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz: „Jeżeli chodzi  

o budżet na rok 2019, to był przygotowany przez poprzedni Zarząd, bo  
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termin był do przedstawienia dla Regionalnej Izby Obrachunkowej do  

15 listopada, a więc on został sporządzony z poprzednim Zarządem, co 

nie oznacza, że obecny Zarząd nad tą uchwałą jeszcze nie pracował. Jak 

Państwo wiecie, zaproponowaliśmy również zmiany dotyczące kwestii 

współfinansowania inwestycji, szczególnie jeśli chodzi o drogi. I tak trochę 

krócej na ten temat powiem, bo jest to dość istotne z punktu widzenia roku 

2019. Jeśli chodzi o całość budżetu, to wydatki planujemy w wysokości 

ok. 105.000.000 zł przy dochodach tylko 96.000.000 zł, a więc ponad 

9.000.000 zł deficytu w roku 2019. Z tym, że proszę zwrócić uwagę, że na 

wydatki majątkowe, a więc inwestycyjne zaplanowaliśmy w projekcie tego 

budżetu prawie 26.000.000 zł, czyli powyżej trzydziestu paru procent 

więcej jak żeśmy wykonali w roku 2018.  Co jest istotne w tym budżecie, 

to to, że z powodzeniem jest zachowany wskaźnik tzw. nadwyżki 

operacyjnej, bo jest to kwota ponad 1.400.000 zł. To jest różnica między 

wydatkami bieżącymi a dochodami bieżącymi. Czyli wskaźnik będzie 

zachowany i jest on dość wysoki jeśli chodzi o porównanie. Cóż jeszcze 

mogę powiedzieć. Istotną kwestią jest to co powiedziałem na początku – 

współpraca z gminami, z gminami Powiatu Koszalińskiego, jeśli chodzi  

o roboty drogowe. Chcę w tym miejscu bardzo serdecznie podziękować 

przedstawicielom gminy, w tym też radnym, bo wiem, że 

współpracowaliście Państwo, jeśli chodzi o kwestie współfinansowania.   

Prawie 15.000.000 zł w tym budżecie, to są nasze dochody majątkowe,  

z tego oczywiście jest część zaplanowanych dofinansowań od Pana 

Wojewody z RPO, a olbrzymia większość jest oczywiście ze strony wkładu 

gmin naszego Powiatu. Wspomnę chociażby o gminie, gdzie na  

drogi ul. Chrobrego i 6 – go Marca w Mielnie będzie dofinansowanie  

z Urzędu Miasta i Gminy Mielno  w wysokości 5.700.000 zł. A więc za to 

się należą podziękowania. Mam nadzieję, że nasze plany w tej kwestii, 

jeśli chodzi o inwestycje, na rok 2019 będą wykonane. Co jeszcze  
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o budżecie. Powiem Państwu tak, że ten budżet i ta propozycja dla 

Państwa z powodzeniem wystarczy do normalnego funkcjonowania 

Starostwa, ale przede wszystkim wszystkich naszych jednostek, są tu 

obecni ich dyrektorzy. Plan, który przewiduje dochody i wydatki w tej 

kwestii, jest wystarczający do normalnego funkcjonowania. Zawsze jest 

za mało pieniędzy na wydatki, ale to co zostało zaplanowane powinno 

wystarczyć, żeby spełnić tę rolę i zadania poszczególnych jednostek na 

rok 2019. Co do naszego budżetu, to jeszcze ogólnie. Zaczynają się 

sytuacje coraz trudniejsze, jeżeli chodzi o możliwości finansowania 

bieżącej działalności właśnie jednostek. Przypomnę, że zwiększa się, 

mimo wszystko, z roku na rok nasze dofinansowanie z własnego budżetu 

Powiatu do jednostek. Jeżeli chodzi o domy pomocy społecznej w tym 

roku w planie prawie 4.000.000 zł i informacyjnie jeżeli chodzi o trzy nasze 

jednostki oświatowe prawie 2.000.000 zł. Na razie nas na to stać. Mam 

nadzieję, że w dalszej pracy w roku 2019 i w innych latach.  W tej kadencji, 

będziemy musieli wspólnie działać tak, aby można było i współfinansować 

i nie likwidować tych jednostek, bo bardzo dużo chodzi opowieści na ten 

temat. Nikt nie ma zamiaru likwidować żadnych jednostek budżetowych, 

póki co, jeśli chodzi o  Powiat Koszaliński.”.          

Rada nie wniosła uwag do projektu w/w uchwały.  Przewodniczący Rady 

Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził procedurę głosowania nad 

projektem uchwały zmienionym w drodze autopoprawki.    

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 
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Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/24/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Koszalińskiego na rok 2019. W/w uchwała wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz protokołem z wyników głosowania stanowi załącznik  

nr 23 do niniejszego protokołu.   

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 2019 – 

2027 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

wszystkie stałe Komisje Rady wydały pozytywną opinię do projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Koszalińskiego na lata 2019 – 2027. W/w dodał, że Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Zespół 

Zamiejscowy w Koszalinie w dniu 29 listopada 2018 r. pozytywnie 

zaopiniował ten projekt uchwały. 

Rada Powiatu nie wniosła uwag do projektu w/w uchwały. Przewodniczący 

Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził procedurę głosowania.    

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/25/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 2019 – 2027. W/w 

uchwała wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz protokołem  

z wyników głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.   

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na  

2018 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w materiałach na sesję Rada otrzymała projekt uchwały i był on również 

przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Budżetu, która wydała pozytywną 

opinię w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła uwag do w/w 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/26/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu na  

2018 r.  W/w uchwała wraz z protokołem z wyników głosowania stanowi 

załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.   
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23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Koszalińskiego na lata 2018 – 2026 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Budżetu, która 

wydała pozytywną opinię w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła uwag do w/w 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/27/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 

2018 – 2026. W/w uchwała wraz z protokołem z wyników głosowania 

stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.   
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24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z końcem roku budżetowego 2018 oraz 

określenie ostatecznego terminu dokonania tych wydatków 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był również przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Budżetu, 

która wydała pozytywną opinię w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła uwag do w/w 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/28/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z końcem roku budżetowego 2018 oraz określenie 

ostatecznego terminu dokonania tych wydatków. W/w uchwała wraz  

z protokołem z wyników głosowania stanowi załącznik nr 27 do 

niniejszego protokołu.   
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25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Mielno w roku 2018 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był także przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Budżetu, 

która wydała pozytywną opinię w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła uwag do w/w 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/29/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Mielno w roku 2018. W/w uchwała wraz z protokołem z wyników 

głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.   

 

26. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na ich realizację na rok 2018 

 



33 
 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Społecznych  

i Komisji ds. Budżetu, które wydały pozytywną opinię w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła uwag do w/w 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/30/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r.  zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację 

na rok 2018. W/w uchwała wraz z protokołem z wyników głosowania 

stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.   

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadań z zakresu 

administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem 

kwalifikacji wojskowej na terenie powiatu koszalińskiego 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Społecznych,  

która wydała pozytywną opinię w tej sprawie.  
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Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła uwag do w/w 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/31/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia zadań z zakresu 

administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji 

wojskowej na terenie powiatu koszalińskiego. W/w uchwała wraz  

z protokołem z wyników głosowania stanowi załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu.   

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2019 r. wysokości 

opłat za usunięcie pojazdów z drogi i przechowywanie 

usuniętych pojazdów na parkingu strzeżonym 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, 

Rozwoju i Rolnictwa, która wydała pozytywną opinię w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła uwag do w/w 

projektu uchwały.  
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Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/32/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia na 2019 r. wysokości opłat 

za usunięcie pojazdów z drogi i przechowywanie usuniętych pojazdów na 

parkingu strzeżonym. W/w uchwała wraz z protokołem z wyników 

głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.   

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2019 r. wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszaru wodnego 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, 

Rozwoju i Rolnictwa, która wydała pozytywną opinię w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził 

procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła uwag do w/w 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 
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- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/33/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia na 2019 r. wysokości opłat 

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 

z obszaru wodnego. W/w uchwała wraz z protokołem z wyników 

głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.   

 

29a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/63/15 z dnia  

25 czerwca 2015 r w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 

Środkowopomorska Grupa Działania 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

przed sesją Rada otrzymała projekt w/w uchwały, jak również, że Starosta 

wyjaśnił powody zmiany tej uchwały. W/w dodał, że zgodnie z § 30 ust. 2 

Statutu Powiatu Koszalińskiego projekty uchwał powinny być 

zaopiniowane przez właściwe Komisje Rady. W szczególnie 

uzasadnionych przypadkach Rada może podjąć uchwałę bez opinii 

Komisji.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz 

Grabarek zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy Komisja  

ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa winna zaopiniować ten projekt 

uchwały czy też Rada podejmie uchwałę bez opinii Komisji?  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poddał pod 

głosowanie wniosek, by projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr VIII/63/15 z dnia 25 czerwca 2015 r. w sprawie przystąpienia do 
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Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa Działania został podjęty bez 

opinii Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa. 

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek stwierdził, że Rada 

Powiatu w Koszalinie jednogłośnie przyjęła wniosek w sprawie podjęcia 

uchwały bez opinii Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa. 

Protokół z wyników głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy są uwagi lub 

zapytania do przedmiotowego projektu uchwały? Rada Powiatu nie 

wniosła żadnych uwag. Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz 

Grabarek przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania:  

 W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

- „za” – 19 radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymuję się” – 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/34/18  

w dniu 19 grudnia 2018 r. zmieniającą uchwałę Nr VIII/63/15 z dnia  

25 czerwca 2015 r. w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
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Środkowopomorska Grupa Działania. W/w uchwała wraz z protokołem  

z wyników głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.   

 

30. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował radnych, 

że: 

1) zgodnie z § 55 i 56 Statutu Powiatu Koszalińskiego w sprawach 

dotyczących Powiatu radni mogą kierować interpelacje i zapytania. 

Interpelacje i zapytania radny kieruje na piśmie do Starosty za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady, 

2) interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla Powiatu. 

Interpelacja powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu 

faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej 

pytania, 

3) zapytania składa się w sprawach dotyczących bieżących problemów 

Powiatu, w szczególności w celu uzyskania informacji o określonym 

stanie faktycznym,  

a następnie zwrócił się do radnych, czy mają jakieś zapytania lub 

interpelacje? 

 

Radna Joanna Marzena Czerwińska złożyła zapytanie: „Chciałabym złożyć 

zapytanie w kwestii dlaczego radni nie zostali poinformowani o rezygnacji 

Pana Krzysztofa Orlikowskiego z funkcji członka Zarządu Powiatu na sesji 

w dniu 28 listopada, tylko na sesji 6 grudnia? Przy czym Pan Orlikowski 

oficjalnie złożył rezygnację 23 listopada, dzień po wyborze. Tak było 

przynajmniej napisane w tym, a jeśli nawet gdyby tego samego dnia, to  

i tak był czas do sesji 28 listopada na poinformowanie radnych o tym. Poza 
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tym Pan Orlikowski rezygnuje z członkostwa w jednych komisjach na rzecz 

innych komisji. I również składam zapytanie co jest tego powodem? Myślę, 

że, wcześniej już o tym mówiłam na III sesji Rady Powiatu, nie rozumiem 

takiego postępowania. Jestem w stanie zrozumieć względy zawodowe, 

osobiste, ale w momencie, gdy rezygnuje się z jednych komisji na rzecz 

innych komisji. Jest się przewodniczącym tej komisji, po czym się nie jest 

przewodniczącym komisji, ponieważ składa się rezygnację. To chciałabym 

po prostu o uzyskanie informacji na ten temat.”.      

 

Radny Marek Paweł Gil wniósł zapytanie: „Panie Starosto chciałbym 

zapytać o taką rzecz. Dwa tygodnie temu mieliśmy taką nieprzyjemną 

sytuację na drogach. Po prostu warunki atmosferyczne spowodowały, że 

było bardzo ślisko i pojawił się problem dotyczący Gminy Mielno – bazy 

przeładunkowej. Chciałbym uzyskać informację czy Powiatowy Zarząd 

Dróg, ponieważ nie ma wyłonionego wykonawcy na tym terenie i sam 

będzie zabezpieczał te drogi na terenie tej gminy, czy jest jakaś baza 

wskazana do załadunku piasku na terenie Gminy Mielno bądź Gminy 

Będzino, czy okolicznych, żeby można było uzupełniać piach?” 

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz odniósł się do 

zapytania Radnej Joanny Marzeny Czerwińskiej: „(…). Jest tak zgodnie  

z ustawą, że przez miesiąc czasu Zarząd może funkcjonować w niepełnym 

składzie. W związku z powyższym, aby można było dobrze i wybrać  

i zaproponowałem to jednemu kandydatowi. Zrobiliśmy tak jak tu, jest nowy 

Zarząd, nowy członek. I jak Pani zauważyła 22 – go była rezygnacja,  

a dzisiaj jest 19 – sty, więc zmieściliśmy się w czasie, jeśli chodzi  

o propozycje uzupełnienia składu Zarządu.      
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Radna Joanna Marzena Czerwińska: „Panie Starosto, ja przyjmuję to 

wytłumaczenie, aczkolwiek w międzyczasie była jeszcze jedna sesja  

28 listopada, na której wybieraliśmy członków poszczególnych komisji itd., 

itd. Było bardzo dużo rzeczy. Mnie bardziej zależy na tym, by uzyskać 

informację dlaczego wtedy Państwo nas po prostu nie poinformowali o tym, 

że taka rezygnacja została złożona. A dopiero była nadzwyczajna sesja, 

zwołana 6 grudnia, tylko dlatego, by odwołać Pana Orlikowskiego z członka 

Zarządu.”. 

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz: „Pani Radna 

Czerwińska jeszcze raz. A mianowicie zdążyliśmy z czasem, jeśli chodzi  

o uzupełnienie. Natomiast do  tego czasu nie wystarcza tylko 

poinformowanie, że nie ma jakiegoś członka Zarządu. Trzeba 

zaproponować Państwu jednocześnie kogoś w to miejsce. Więc dlatego 

dzisiaj a nie wcześniej, jak Pani zauważyła chyba 28 – go. Co do innych 

pytań ja nie umiem odpowiedzieć. Ja rozumiem, że każdy podejmuje 

decyzje osobiste. Każdy z Państwa radnych ma prawo być w komisji, 

rezygnować lub też proponować do innych składów członków komisji.”.    

 

Na zapytanie Radnego Marka Pawła Gila, w imieniu Starosty 

Koszalińskiego, odpowiedzi udzielił Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 

w Koszalinie Mieczysław Zwoliński: „Cały proces przygotowania do 

usuwania śliskości i odśnieżania został zawarty w naszym planie zimowego 

utrzymania. W międzyczasie zawarliśmy umowę w Gminie Biesiekierz na 

magazyn piasku i obsługuje Gminę Mielno. W wyraźnych jakiś takich 

brakach to mamy też magazyn piasku, który piasek dostarczamy na 

utrzymanie chodników dla Gminy Mielno i z niego też korzystamy.”.     
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Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że Pani 

Radna Joanna Marzena Czerwińska złożyła zapytanie na piśmie i na 

zgłoszone zapytanie będzie udzielona pisemna odpowiedź.  

    

31. Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek   

1) przypomniał o konieczności złożenia oświadczenia majątkowego  

w terminie do 21 grudnia 2018 r. W/w dodał, że oświadczenia złożyć 

należy w 2 egzemplarzach, według stanu na dzień złożenia 

ślubowania, tj. 22 listopada 2018 r.,  

2) poinformował, że do Rady Powiatu w Koszalinie w dniu 7 grudnia  

2018 r. wpłynęła skarga na działalność Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w Koszalinie, a postępowanie wyjaśniające w tej 

sprawie prowadzi Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

32. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

Odpowiedzi na zapytania radnych zostały udzielone w pkt 30 porządku 

obrad „Zapytania i interpelacje radnych”. 

 

33. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Marek Paweł Gil: 

1) pogratulował Staroście pomysłu umożliwienia interesantom Starostwa 

zapłaty kartą płatniczą, 

2) zgłosił wniosek dotyczący: 

- umożliwienia nabycia dziennika budowy w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Koszalinie, 
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- umożliwienia radnym zapoznania się z treścią podpisanych protokołów 

z posiedzeń Zarządu Powiatu w Koszalinie, poprzez ich przekazywanie 

na pocztę radnego w „systemie Rada”.  

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz: „Jeśli chodzi o ten 

dziennik budowy, ja myślę, że można, ale to musimy wyjaśnić z Panią 

Sekretarz, jeśli chodzi o formalną kwestię załatwienia tego tematu. 

Jesteśmy po to, by w jakiś sposób przyjemnie załatwiać naszych 

interesantów, mieszkańców, a więc postaramy się. Natomiast w sprawie 

protokołów nie widzę żadnych przeszkód, jeśli taki będzie wniosek ogólny, 

to sądzę, że będzie można jemu sprostać bez żadnego problemu.”. 

 

Sekretarz Powiatu Agnieszka Maślińska: „Odniosę się na trzy pytania. 

Jeśli chodzi o pierwsze pytanie, to dziękujemy za docenienie naszych 

starań. Jeśli chodzi o płatność kartą, to rzeczywiście w każdym wydziale, 

gdzie są jakiekolwiek płatności w Urzędzie można właśnie zapłacić kartą. 

Jeśli chodzi o dzienniki budowy. Staramy się, żeby te dzienniki budowy 

były w wydziale budownictwa, nie mniej jednak zawsze było tak robione, 

że firmy proponowały nam reklamy na tych dziennikach i z tych środków 

drukowało się te dzienniki budowy. Natomiast teraz nie ma takich 

chętnych. Cały czas się staramy i jeśli tylko będą tacy chętni, którzy się 

zareklamują na tych dziennikach budowy, to oczywiście będziemy się nad 

tym pochylać. Jeśli chodzi o trzecie pytanie proszę Państwa, bo uchwały 

Zarządu są publikowane w Biuletynie. Jeśli chcecie żeby jeszcze były 

dodatkowo publikowane,  

Radna Joanna Marzena Czerwińska: „Chodzi o protokoły Zarządu.”  
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Sekretarz Powiatu Agnieszka Maślińska: „A chodzi o protokoły z Zarządu? 

Protokoły z Zarządu będą w takim razie publikowane rozumiem  

w Waszych kalendarzach radnego. Czy tak może być? Dziękuję bardzo.”. 

 

Radny Ryszard Jan Sobczyński: „Wnoszę o poparcie działań 

zmierzających do uruchomienia byłego fotoradaru w Sianowie przy ulicy 

Łużyckiej. Jest ten fotoradar w tej chwili nieczynny w ciągu drogi nr 6. 

Dosłownie 100 m od tego było kolejne potrącenie w bieżącym tygodniu 

kobiety z fatalnymi skutkami. Połamane obie nogi, potłuczona. Myślę, że 

może nie zatrzymamy wszystkich, bo widać jak się poruszają, ale jeżeli 

będziemy mogli przynajmniej cokolwiek ograniczyć to ja o poparcie tych 

działań bardzo proszę.”.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek: „Czy mamy takie 

możliwości?” 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz: „My oczywiście nie 

możemy. Możemy jedynie wnioskować do Zarządu Dróg Krajowych  

i Autostrad. Ale  przy tej okazji, słyszeliście Państwo, coraz więcej jest 

dyskusji, na temat powrotu tego co kiedyś było, że samorządy prowadziły 

tego typu działalność i z dobrym skutkiem. Wydaje mi się, że już niedługo 

zostanie to znowu wprowadzone, bez względu na to jaka to jest droga 

powiatowa czy gminna, czy tez krajowa. Myślę, że jest to koniecznie 

potrzebne, szczególnie teraz jeśli chodzi o kwestię tych kontroli. 

Policjantów jest coraz mniej, jeśli chodzi o drogowych, a rzeczywiście 

jeździmy jak trzeba. A więc wniosek przyjmujemy. Złożymy go do Zarządu 

Dróg Krajowych.”. 
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Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek: „Ja również jestem za 

uruchomieniem fotoradarów, które są. Nie powinniśmy mieć nic przeciwko 

temu. Natomiast lotne radary, które miały samorządy, no one prowadziły 

do pewnych nadużyć niestety, ale przysparzały kasy samorządom. To tyle 

w tej sprawie.”.           

 

34. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

Zbigniew Tomasz Grabarek zakończył obrady słowami: „Zamykam obrady 

V sesji Rady Powiatu w Koszalinie”. Na tym obrady zakończono. Obrady 

V sesji Rady Powiatu w Koszalinie zakończono o godz. 1250. 

 

                       

                                

                                                          Przewodniczył: 

                                                          Przewodniczący Rady 

                                                             Zbigniew Tomasz Grabarek 
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